
 

 
 

 

Bestyrelsesmøde Tirsdag den 18.1.2022 

 

 

Referat 

 

 

    Til stede: Annelise, Claus, Dan, Helle, John, Kenneth, Ole, Per,  Rita (referent) 

 

    Afbud: Charlotte, Vinni 

 

1. Referat fra møde den 29.11.2021 

  

    Godkendt 

 

2.  Økonomi 

 

     Kassereren gennemgik regnskabet. 

     Toilettet ved madpakkehuset skal gøres færdig inden længe. 

 

3. Tilbud fra Annika Christiansen på ny hjemmeside 

 

    Annikas tilbud om hjælp til ny hjemmeside blev godkendt. Ole kontakter Annika. 

 

4. Organisationsplan 

 

    Planlægning af koncerter er foreløbig udsat, Helle prøver at kontakte Andreas Langvads far om  

    muligheden for at få en koncert op at stå. 

        

 5. Opfølgning på ”Rundt om Ølsted”  

 

    Der er kommet en aftale på plads. 

 

 6. Legepladsen 

        

     Der er planer om start på Tarzanbanen inden længe. Vi har fået byggetilladelsen (inkluderet i 

     prisen) . Barkflisen skal fjernes, i stedet skal der lægges faldsand på, det er muligt måske at få  

     Jan Sommer til det eller Peter Grønbech er også en mulighed. 

     

 7. Generalforsamling 

 

     GF er fastsat til den 6.3.2022. Som tidligere vil det foregå i Sundshedsafsnittet på Ølsted skole. 

     



8.  Fastelavn 27.2.2022 

 

    Er udsat til næste møde, vi ser lige om der bliver mulighed for afholdelse.  

 

9. Lokalråd 

    

    Per finder en dato for afholdelse af et møde med henblik på samarbejde med Idrætsforeningen,  

    Skolen, evt. børnehaverne og Borgerforeningen. (der kunne måske aftales noget med kroen) 

 

10. Næste møde 

 

      9.2.2022 kl. 19.00 i Foreningshuset. 

 

11. Eventuelt 

    

      Vi har fået henvendelse fra Halsnæs kommune og hjerteforeningen om evt. etablering af en  

      hjertesti i vores område. Vi afventer yderligere initiativ fra Halsnæs kommune og Hjertefore- 

      ningen. 

 

     Onefiber er også på banen og vil holde et orienteringsmøde måske i marts på kroen eller i hallen. 


